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Voorwoord 

Beste lezer, 

Voor u ligt het jaarverslag 2024, over het verenigingsjaar 20232 van de Scheidsrechtersvereniging 

Doetinchem en Omstreken (SDO). In dit verslag zal ik u meenemen door de hoogtepunten van het 

afgelopen jaar, 2023. Sinds onze oprichtingsdatum op 9 januari 1936 groeit onze vereniging gestaag 

en dat hebben we ook afgelopen jaar, 2024, ervaren. Op het moment dat ik dit jaarverslag schrijf, 

hebben we 94 leden. Onze club stelt (assistent-)scheidsrechters nog steeds centraal en dat wordt 

gewaardeerd. Persoonlijke aandacht, een nuttige training of de saamhorigheid na de training. Het 

draagt allemaal bij aan de successen van de SDO het afgelopen jaar.  

Binnen de club hebben we inmiddels meerdere commissies met elk hun eigen specialiteiten en 

kwaliteiten. Onder leiding van een 6-koppig bestuur houden we ons iedere week bezig met onze 

gemeenschappelijke hobby: de arbitrage. Er zijn binnen onze vereniging veel vrijwilligers. Ik denk dat 

dit een mooi moment is om hier even bij stil te staan. Het is bijzonder om te zien hoe betrokken 

vrijwilligers binnen de SDO zijn. Samen zorgen we ervoor dat de ruim 90 leden de mogelijkheid hebben 

om zich te ontwikkelen, ervaringen te delen of samenvattend samen de hobby te ervaren.  

We koersen af op een 90-jarig bestaan. In 2026 zal de SDO 90 jaar bestaan en als vereniging zijn we 

hier al druk mee bezig. Onder leiding van commissielid Tom Giezen hebben we een jubileumcommissie. 

Het belooft een bijzondere gelegenheid te worden voor ieder lid. 

Ik hoop dat we deze lijn doorzetten. Blijf elkaar ondersteunen, helpen en aanmoedigen. Door elkaar 

te helpen, worden we allemaal steeds een stukje beter. Blijf jezelf uitdagen, maar onthoud dat plezier 

het allerbelangrijkste is. 

Bedankt voor afgelopen seizoen. Ik wens jullie allemaal veel succes in 2024! 

 

Jesper Sanders 

Secretaris SDO Doetinchem 
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Het jaarverslag  

In dit jaarverslag zal ik jullie meenemen langs alle hoogtepunten die plaats hebben gevonden in 2023. 
We hebben ontzettend veel leuke, interessante en waardevolle activiteiten ondernomen. Voordat ik 
jullie chronologisch meeneem door het jaar heen, zal ik eerst een stukje schrijven over de bestuurlijke 
ontwikkelingen. 

Het bestuur 

Het jaar 2023 was weer een bewogen jaar. We zijn dit kalenderjaar begonnen met een 6-koppig 
bestuur, waarbij Jesper Sanders afgelopen jaar de functie van secretaris heeft overgenomen van 
Jeroen van Alst. Daarbij danken wij Jeroen nogmaals voor zijn inzet binnen de vereniging. Als secretaris 
heb je niet altijd de makkelijkste taak binnen de club. 

Wegens het stijgende ledenaantal en de aangesloten sportievelingen hebben wij ook weer vers bloed 
mogen begroeten binnen de vereniging. Daarbij zijn wij als bestuur zeer trots op de SDO hoe die op dit 
moment staat richting zowel de COVS, KNVB als zusterverenigingen binnen de regio. Daarbij kregen 
wij het compliment vanuit Zeist dat wij ‘een voorbeeldvereniging zijn richting de andere 
scheidsrechtersverenigingen in de regio’.  

Enkele mooie ontwikkelingen afgelopen jaar waren de eerste technische dag die georganiseerd is, de 
start van het FRAMO Sport Buddysysteem en de activiteiten die weer drukbezocht waren vanuit de 
diverse commissies. Als bestuur danken wij alle vrijwilligers binnen de club voor hen tomeloze inzet 
afgelopen jaar en hopen wij dit door te zetten richting 2024. 

Promotie officials SDO 2023 

De KNVB maakte de promotie/degradatie bekend voor alle actieve KNVB-officials. Hiermee weet 
iedere (assistent-) scheidsrechter in welke groep hij of zij actief is volgend seizoen (2023-2024). Bij 
Scheidsrechtersvereniging Doetinchem en Omstreken hebben 17 leden, ja je 
leest het goed, een positief bericht gehad dat zij promoveren naar een groep hoger. Wij als 
vereniging zijn ontzettend trots op onze leden en feliciteren hen met deze prestatie! 

Niet gepromoveerd of teleurstellend gedegradeerd, kop op en ken je eigen kwaliteiten. Als je niet 
gaat voor wat je wil, zul je het nooit krijgen. Als je wel gaat voor wat je wil, stappen zet en je 
ontwikkelt, groeien je kansen enorm. 

Promoties: 

Emiel Stienezen (ZOSD)    Koen Molenaar (ZOSD) 
Jesper Sanders (ZOSE)    Julia Vermeer (ZASE) 
Jordi Eijgelsheim (ZOSF)   Wes van Klooster (ZOSG) 
Bart Boesveld (ZOSG) – (ZAJE)   Ruben Bril (ZAJB) 
Bas Jansen (ZAJC)    Jurgen Maatkamp (ZAJC) 
Collin Masselink (ZAJC)    Mark Til (ZAJD) 
Jeroen Sins (TT Futsal)    Hans Migchelbrink (Zaal 1) 
Teun van Melis (ZAJD)    Cristian Arevalo de Weever (ASR-B) 
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FRAMO Sport Buddysysteem 

Al geruime tijd was de technische commissie in combinatie met het bestuur bezig met de uitwerking 
van het FRAMO Sport buddysysteem en afgelopen jaar is deze dan ook in gang gezet. Daarbij heeft 
FRAMO Sport zich aangesloten als sponsor en weten verschillende leden zich al te laten begeleiden 
door een ervaren of in opleiding zijnde scheidsrechtersbegeleider binnen de vereniging. We hebben 
als vereniging intern een begeleidingssysteem ontwikkeld om leden naar een hoger niveau te tillen 
qua ontwikkeling en uitvoering van hun hobby binnen de arbitrage. 

 

 

Walter Hartjes ontvangt koninklijke onderscheiding 

De dag van de lintjesregen, iedereen kent het wel. Vandaag had Walter Hartjes de eer om in gesprek 
te gaan met de wethouder, dacht hijzelf. Dit was echter een omweg om hem richting het gemeentehuis 
te laten komen. Walter ontving namelijk vandaag een lintje en is benoemd tot lid in de orde van Oranje-
Nassau. Walter zet zich al jaren in als vrijwilliger voor onder andere de KNVB en 
Scheidsrechtersvereniging Doetinchem en Omstreken. 

Burgemeester Mark Boumans reikte in opdracht van de koning Willem-Alexander zijn lintje uit op het 
gemeentehuis in Doetinchem. Vanuit de SDO waren Jan Kupper, Ab Brussen, Hans van de Sterren, Nico 
van der Vegt, Jan Simmelink, Jeroen Sanders en Frank Sanders aanwezig bij de Gemeente Doetinchem. 
Namens de gehele vereniging feliciteren wij Walter met deze prachtige onderscheiding. 
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Divers cursusaanbod SDO 

Binnen de SDO hebben wij sinds enkele jaren de 

commissie werving en behoud die inmiddels bezet wordt 

door onder andere Ab Brussen en Jurgen Maatkamp met 

ondersteuning van een aantal andere leden. Daarbij ligt 

de focus onder andere op de werving van nieuwe leden 

bij het cursusaanbod in ons clubgebouw. Hierin focussen 

Jurgen en Ab zich op de gastvrijheid tijdens de 

cursusavonden, weten wij verschillende cursussen te 

mogen organiseren bij de SDO en hopen wij door middel 

van een informatief stukje aan het einde van de cursussen 

leden te enthousiasmeren om lid te worden. 

Wij hebben nog nooit zo een divers cursusaanbod gehad als afgelopen jaar. Daarbij kan iedereen zich 

aanmelden voor de cursus verenigingsscheidsrechter, scheidsrechtersopleiding 3 (KNVB-

scheidsrechter) of zelf praktijkbegeleider veldvoetbal. Daarnaast zijn we in gesprek met de KNVB voor 

de cursussen G-voetbal en scheidsrechtersopleiding 2. Een prachtig uithangbord van de verenigingen 

omtrent de nieuwe leden en gastvrijheid richting de aangemelde personen en de KNVB. 

2023 is daarin een prachtig jaar geweest, waarop we vraag willen voortborduren richting 2024 met 

behulp van Jurgen en Ab maar ook de leden die hierin op wat voor een manier dan ook hebben 

bijgedragen. 

 

Club van 50 steekt trainers in warme jas 

Een aantal jaren geleden is de club van 50 opgericht binnen de SDO. Een betrokken clubje met leden 

die een extra bijdrage leveren aan de SDO doormiddel van een jaarlijkse bijdrage van €50,00 euro. 

Daarvan gaat €30,00 euro richting de vereniging en 

€20,00 euro voor een activiteit voor de leden zelf. 

Daarbij hebben zij midden februari 2023 de trainers 

van de SDO in een nieuw jasje gestoken met 

trainersjassen, zodat alle trainers kenbaar zijn in de 

koudere dagen in de winter. Zij zullen dan met trots de 

jas dragen als ‘trainer’ van de SDO. Daarnaast heeft de 

trainer die niet aanwezig kon zijn (Harrie Mellendijk) 

zijn jas thuis ontvangen. Een prachtige geste vanuit de 

club van 50. De vereniging dankt hen hiervoor. 
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Verslag 87e ALV 

Afgelopen maandag, 24 april 2023, stond de 
87e algemene ledenvergadering op de 
agenda. Vanaf 19:00 stroomde ons 
clubgebouw aan de Bezelhorstweg vol en om 
19:30 begon voorzitter Frank Sanders met 
ruim 40 (!) aanwezige leden zijn 
welkomstwoord. Een speciaal welkom voor 
erevoorzitter Gerard van Balveren en KNVB-
afgevaardigde Jan Simmelink. Mooi dat zij 
onze vereniging (nog)steeds weten te vinden. 
Na het welkomstwoord namen wij met zijn 
allen een minuut stilte om alle ontvallen leden 
te herdenken van het afgelopen kalenderjaar. Daarbij houden wij alle overleden leden in 
gedachte. 

Hier opvolgend van werden de mededelingen en ingekomen stukken gedeeld, waarna ook de 
lijst van afmeldingen werd doorgenomen. Fijn om te zien dat leden zich betrokken voelen bij 
de vereniging en ook netjes van zich laten horen als zij verhinderd zijn. 

Eenmaal aangekomen bij het vaststellen van de agenda en notulen gaf Jan Simmelink aan 
graag ook het woord nog te willen hebben in verband met de velen aangekondigde 
oorkondes die uitgedeeld zullen worden aan het einde van de vergadering. Jan kwam erg 
moe binnen in verband met de volle tas, dus veel actieve leden werden in het zonnetje gezet. 
Met het jaarverslag van de secretaris werd ook duidelijk dat de SDO leeft. 

Hierin waren de verslagen van het 
merendeel van de commissies te lezen en 
een impressie van alle activiteiten. Een 
duidelijk verhaal en goed samengevat door 
Jeroen (van Alst).Toen er geen 
opmerkingen op het jaarverslag kwamen 
nam Jeroen (Sanders) als penningmeester 
het woord en wist iedereen van A – tot – Z 
het financiële jaarverslag te onderbouwen 
en beargumenteren aan de leden. Hierin 
was een minimaal verlies over het 
afgelopen jaar te zien maar is dit verwerkt in 

het aankomende kalenderjaar en heeft dit voornamelijk te maken met de spaarrekening voor 
ons 90-jarige jubileum over 3 jaar. Hier werden ook geen opmerkingen of vragen vanuit de 
leden gesteld en werd het verslag vastgesteld. Ook werd bij het vaststellen van de contributie 
voorgesteld om de contributie van de leden minimaal te verhogen en werd hier door het 
merendeel van de leden mee ingestemd. Omdat ook jaarlijks de kascontrole word uitgevoerd 
nam Joost Soeter het woord vanuit de controle die is uitgevoerd met Koen Molenaar. Hier 
kwamen geen bijzonderheden aan de orde en werd de bevestiging gegeven dat 
penningmeester Jeroen zijn jaarlijkse werkzaamheden uitmuntend heeft vastgelegd en 
onderbouwt. 
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Naarmate de vergadering vorderde werden de bestuur- en commissieverkiezingen gehouden. 
Hierin was Jeroen van Alst aftredend als secretaris en gaat Jesper (Sanders) voor minimaal 
1 jaar deze rol vervullen. Tevens was te zien dat ook onze commissies weer rijkelijk gevuld 
zijn, hulde voor de actieve leden. Echter zoeken wij wel naar leden voor de 
sponsorcommissie, deze is namelijk leeg geraakt en wel de slagader van de vereniging, zoals 
onze voorzitter het mooi benoemde. 

Aan het einde van de vergadering werden de jubilarissen 
(Maurice Hoksbergen, Gradus Eenink, Jan te Haar, Rob 
van Hal en Willy ten Haaf) in het zonnetje gezet met 
prachtige bloemen en een speldje met oorkonde voor 
hun jarenlange lidmaatschap. Ook Jan (Simmelink) 
kwam vanuit de KNVB met een tas vol oorkondes met de 
zilveren scheidsrechters speld voor Collin Masselink, 
Arno Elferink, Michel Salemink, Wijnand Rutgers en Frank 
Sanders. Allen gefeliciteerd heren en ga zo door. 

Hierna met de rondvraag met een kritische maar eerlijke blik op de statuten van Walter 
Hartjes en positieve woorden van Gerard van Balveren en Jan Simmelink staan wij er als 
vereniging goed voor en leeft de club als nooit te voren. 

 

Finaledag Achterhoek Cup 

Op 1 juli jl. was het eindelijk zover. De finale dag 
Achterhoek Cup met 4 finales op het programma. Onze 
SDO Achterhoek Cup Commissie heeft in totaal 16 
SDO’ers hiervoor aangesteld. De eerste finale begon op 
10 uur, Viod JO15-1 tegen Vorden JO15-1. Ons kwartet 
bestond uit scheidsrechter Bart Boesveld. De assistent 
scheidsrechters waren Michel Salemink en Mylan 
Ariese. Lars Westendorp was 4e official. 

Viod was de eerste helft zeker de bovenliggende partij 
en ging met 1-0 de rust. De tweede helft kantelde de wedstrijd en uiteindelijk ging Vorden 
met de titel aan de haal, 1-3 overwinning. Helaas moest Bart nog enkele rode kaarten trekken 
omdat er toch enkele opstootjes ontstonden. 

Om 12 uur nam scheidsrechter Walter Hartjes 
de fluit over en was leidsman bij de finale 
wedstrijd Dinxperlo MO15 tegen Longa’30 
MO15. Uiteindelijk won Dinxperlo verdiend met 
3-0. Het team Hartjes bestond verder nog uit 
assistent scheidsrechters Mark Til en Kiran 
Lendering. Michel Sessink was de 4e official. 
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De derde finale wedstrijd was er eentje met een spektakel. Om 14.30 uur speelde DZC’68 
tegen AZSV. 

Deze ploegen kennen elkaar door en door. Het spel ging op en neer. AZSV maakte in 
blessuretijd de 2-3 maar iets later scoorde DZC’68 toch nog de 3-3 waardoor shoot-outs 
beslissing gingen brengen. Het was DZC’68 die dit beter deed en de titel bleef in Doetinchem. 
Scheidsrechter Gerlof Bril was de leidsman bij deze wedstrijd. Zijn assistenten waren Romy 
Vermeer en zijn zoon Ruben Bril. Jordi Eijgelsheim was de 4e official. 

 

De laatste finale begon om 18.30 uur. DZC’68 nam het op tegen Grol. Ons kwartet bestond 
uit Ramon Gronouwe als scheidsrechter, Jesper Sanders en Marco ten Broeke waren zijn 
assistenten en Elroy Hogeweide was 4 e 
official. Het was een sportieve wedstrijd 
die Ramon goed onder controle had. 
DZC’68 kwam op een 1-0 voorsprong en 
dit gaven ze niet meer uit handen. Grol 
kreeg nog diverse goede kansen om te 
scoren maar dit deden ze niet. Vlak voor 
het einde scoorde Grol nog wel maar 
Ramon had goed gezien dat voor de 
kopbal een overtreding op de DZC’68 
keeper was begaan. Ook deze titel bleef 
in Doetinchem. 
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Winnaar DZC’68 kreeg als hoofdprijs een 
thuiswedstrijd tegen de Graafschap. Deze 
wedstrijd werd op dinsdag 11 juli jl. gespeeld. 
De SDO Achterhoek Commissie had hiervoor 
scheidsrechter Joost Soeter, assistent 
scheidsrechters Maarten Bolwerk en Richard 
Polman en 4 e official Koen Molenaar 
aangesteld. Bij deze wedstrijd waren ca. 
2000 toeschouwers op af gekomen. 
Uiteindelijk won de Graafschap met 0-8. Een 
mooie ervaring rijker voor ons kwartet en 
vooral voor scheidsrechter Joost Soeter. 

BBQ/Eindfeest bij Walter 

Op 15 juli jl. werd deze weer gehouden bij Walter en Lies. Allereerst dank voor jullie gastvrijheid. 

Er waren 43 aanmeldingen. Helaas op het laatst nog vier afmeldingen maar daar kwam nog 

een late aanmelding bij van Karin, waar wij erg blij mee waren. Na een korte toespraak van 

Emiel werd het thema van deze avond bekend gemaakt inclusief de groepen indeling voor de 

speurtocht. 

 

Fouten worden door Emiel en Gerard zelden gemaakt maar helaas toch eentje. Erno en Monique zaten 

in één groep. Werd niet als positief ervaren door Erno maar wij gingen niet meer ruilen want van ruilen 

komt huilen. 

Om 19.30 uur gingen de eerste groepen voor de speurtocht weg o.l.v. aanvoerders Walter en Tom. 

Helaas werden wij geconfronteerd met enkele regenbuien maar dit mocht de pret niet drukken. De 

groep John Dijkman had het zwaar. Waren regelmatig de weg kwijt en zelfs de groep van Mark Til, ze 

hadden dezelfde route, waren eerder terug. Wij durven niet te concluderen dat dit met aanvoerder 

Marco ten Broeke te maken had. 
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Na terugkomst van de groepen werden de antwoorden ingeleverd kon men aan vraag 8 beginnen. 

Simpele vragen en als de algemene ontwikkeling een beetje op peil is, is dit een peulenschilletje. In de 

groep Danny Makkelie vond iemand het nodig om meteen bij vraag 1 de telefoon erbij te pakken (ene 

R.P. te D) en daardoor was de laatste plaats al bekend. Diskwalificatie. Eindplaats 6. 

Na het inleveren van alle documenten konden de groepen gebruik maken van de BBQ/drank en hier 

werd goed gebruik van gemaakt. De kosten per persoon kon de SDO ontspanningscommissie tot het 

minimum beperken door bijdragen van het SDO bestuur en de lotto pot van Gradus. Hartelijk dank 

hiervoor. 

Op een gegeven moment trok de jury zich even terug en kwam terug met de einduitslag. Een aantal 

deelnemers complimenteerden Emiel en Gerard voor weer een foutloze speurtocht. Alle deelnemers 

gingen trouwens naar huis met een prijs. Aangezien Sophie Rosa de deuren had gesloten heeft Walter 

in de Verse Kers een mooi alternatief gevonden want de prijzen waren geweldig. 

De verdiende winnaars – groep Wijnand Rutgers-Joost Soeter, Ab Brussen, Tom v.d. Sterren, Karin 

Sanders, Irma Simmelink en Lies Hartjes. Geknield Michel Salemink zie bovenstaande foto van de blije 

winnaars. 
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Week van de Scheidsrechter 

In oktober 2023 vond de week van de scheidsrechter op de planning. 

Altijd een mooie week, waarbij de arbitrage in het zonnetje wordt 

gezet en de SDO ook een activiteit organiseert. Dit jaar was de eer aan 

Alex Bos om de leden mee te nemen in zijn verhaal als betaald 

voetbalscheidsrechter. 

Alle leden werden meegenomen in een spraakmakend verhaal met 

alle facetten van de hobby en de daarbij behorende randzaken waar 

je aan dient te voldoen als scheidsrechter. Alex is een jonge gast die 

zowel jong als oud meenam in zijn werk. 

 

Sinterklaasfeest SDO 2023 

Er hadden zich maar liefst 19 kinderen opgegeven voor het Sinterklaasfeest bij de SDO. De 

commissieleden hadden voor alle kinderen een cadeautje gekocht van ongeveer 20 euro. Ook was er 

veel snoep voor de kinderen. 

Het was nog even spannend want op het Sinterklaas journaal was verteld dat de Pieten in staking 

waren. Sinterklaas kwam dan ook helemaal alleen binnen. Maar gelukkig even later kwamen er tot 

grote opluchting van de kinderen toch nog 3 Pieten binnen wandelen. Het feest kon beginnen. Elk kind 

mocht bij de Sint komen die van alles aan hen vroeg. Altijd spannend om bij de Sint te mogen zitten 

want je weet maar nooit wat hij allemaal weet van de kinderen. Maar het ging allemaal goed. Na het 

gesprek kregen ze hun cadeautje en wat lekkers.  Ook alle volwassen die aanwezig waren werden niet 

vergeten.  

Sinterklaas en Pieten bedankt voor de komst en hopelijk tot volgend jaar. 
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Presentatie Jasper Steens 

Afgelopen donderdag, 30 november 2023, hadden wij als Scheidsrechtersvereniging Doetinchem en 

Omstreken het genoegen om Jasper Steens te mogen ontvangen voor een lezing. Jasper is al vele 

jaren actief als fysiotherapeut in de sportwereld. Begonnen bij het sportmedisch centrum op 

Papendal en uiteindelijk via Vitesse zijn weg gevonden richting De Graafschap in Doetinchem. Een 

functie waar de meeste leden hem van zullen kennen. 

Onder toeziend oog van een kleine 30 leden, 

zusterverenigingen (SVGG) en sponsoren (FRAMO Sport 

Duiven) begon Jasper om 20.30 uur met zijn presentatie. 

Gedurende een kleine anderhalf uur heeft Jasper ons 

meegenomen in de wereld van blessurepreventie, 

herstel, voeding/hydratatie en de invloed van een goede 

nachtrust op een te leveren prestatie. 

Onderwerpen zoals het belang van een goede warming-

up, invulling van trainingen, juiste wedstrijd voeding en 

herstel na een wedstijd zijn hierbij uitgebreid aan bod 

gekomen. Dit alles met als doel een maximale presentatie te kunnen leveren op het speelveld. 

Vanuit Scheidsrechtersvereniging Doetinchem en Omstreken willen wij al onze leden, sponsoren en 

zusterverenigingen bedanken voor hun aanwezigheid en actieve deelname aan deze avond. Daarnaast 

uiteraard een speciaal woord van dank voor Jasper Steens, voor zijn komst, maar zeker ook voor het 

kijkje in de keuken wat hij ons heeft gegeven betreffende de werkwijze in het betaalde voetbal en de 

extra handvatten die hij ons als arbiters heeft gegeven. 

Koen Molenaar en Romy Vermeer actief in de Azerion Eredivisie vrouwen 

Niet gekoppeld aan een commissie maar toch het vermelden waard is dat afgelopen jaar Koen 

Molenaar en Romy Vermeer hun debuut hebben gemaakt in de Azerion Eredivisie Vrouwen. Romy 

deed dit bij FC Twente tegen ADO Den Haag en Koen Molenaar bij SC Heerenveen tegen Ajax. Twee 

mooie momenten in 2023 voor deze leden. 
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Jaarverslag 2023 ontspanningscommissie  

Dit jaar bestond de ontspanningscommissie uit de volgende personen: René Meulenbeek, Tom van 

der Sterren, Gerard de Graaf en Gradus Eenink.  En uit het bestuur aangevuld met Ab Brussen 

En weer zit er een jaar op. Het jaar 2023 was vooral het jaar met geen corona toestanden. Alles 

mocht weer zoals we gewend waren. Van het bestuur hadden we weer een bijdrage van 1000 euro 

ontvangen. Met dit bedrag kunnen we ervoor zorgen dat alle activiteiten die we organiseren 

betaalbaar blijven voor alle leden. Ook de lotto heeft een grote bijdrage geleverd aan de 

ontspanningscommissie. We zouden het dan ook fijn vinden dat zoveel mogelijk mensen meedoen 

met de lotto. Het kost maar 50 cent en je kunt er 11,25 mee winnen. 

Wat hebben we allemaal gedaan het afgelopen jaar. Als eerste was er de wildavond op 4 maart in 

ons clubgebouw. Er waren 33 mensen aanwezig. Ab had een pub quiz georganiseerd. De jongens 

moesten tegen de meisjes. Zoals altijd veel discussies over de antwoorden.  Maar de meisjes hebben 

uiteindelijk gewonnen.  Tussen door had Rene geregeld dat er voor iedereen een halve haan was. Het 

smaakte prima. Een mooie avond. 

Op 21 april zijn we voor 10 euro p.p. naar de Graafschap tegen ADO geweest.  Frans Heister had 

geregeld dat we kaartjes konden krijgen. ADO won dat was jammer maar verder een leuke avond. Op 

12 mei hebben we een dartavond gehad. Dirkjan Hummelman had dit geregeld en de o.c. heeft hem 

geassisteerd.  Echte dartborden. Muziek en voetbal kon er geluisterd en gekeken worden als je even 

niet aan de beurt was om 180 te gooien. Een mooie avond met mooie winnaars. 

Op 15 juli was er weer ons jaarlijkse eindfeest/BBQ bij de fam. Hartjes in Wehl. Maar liefst 44 

deelnemers. Het was slecht weer maar niemand klaagde toen ze aan de puzzeltocht moesten 

beginnen. Zoals ieder jaar een perfect uitgezette tocht en vragen waar geen discussie over mogelijk 

was. De BBQ  was ook weer prima geregeld. Een mooie avond en toen gingen we allemaal op 

vakantie. 

Op 7 oktober hadden we een spelletjes avond in ons clubgebouw. Er waren 29 mensen aanwezig op 

deze avond. Er werden groepjes gemaakt. Er waren diverse spelletjes. Een zeer geslaagde avond 

zeker voor herhaling vatbaar. 

En toen was het alweer 23 november. Sinterklaas en zijn Pieten kwamen in ons clubhuis. Maar liefst 

19 kinderen waren opgegeven. Veel volwassen waren ook aanwezig.  Mooie cadeautjes en veel 

snoep voor de kinderen. En ook de volwassen werden niet vergeten. Een mooie avond voor jong en 

oud. 

 



 
 

 

14 
 
 

 

Jaarverslag 2023 technische commissie 

De technische commissie heeft een druk jaar achter de rug met een viertal aan commissieleden. Dit 

zijn Jesper Sanders, Ramon Gronouwe, 

Dirk Jan Hummelman en Tim Scholten. 

Zij begonnen met de grootste activiteit in 

januari 2023, het technische weekend. 

Een zeer geslaagde activiteit in 

Gaanderen. Een activiteit in 

samenwerking met verschillende 

commissies, veel saamhorigheid met jong 

en oud. Een toporganisatie! 

Daarnaast is de opstart van het FRAMO 

Sport buddysysteem gestart. Met de aanmeldingen voor de begeleiderscursus en de presentatie 

richting leden is er na een tijd van voorbereiding eindelijk de realisatie. Met dit project leiden wij al 

TC een buddy op voor begeleiding van zowel beginnend- als ervaren assistenten of scheidsrechters 

die zichzelf naar een hoger niveau willen tillen binnen de arbitrage. Een mooi proces wat in 

kalenderjaar 2023 van start is gegaan. 

Verder is de week van de scheidsrechter voorbij gekomen, hebben wij verschillende presentaties 

voorzien van spreker met onder andere fysiotherapeut Jasper Steens van De Graafschap en heeft Jan 

Gronouwe onze in een gasttraining voorzien van fysieke en mentale weerbaarheid. 

Al met al een prachtig jaar, vol met ontwikkelingen, die worden doorgezet richting 2024. Wij danken 

alle leden voor de gezelligheid en saamhorigheid. 

Jaarverslag 2023 spelregelcommissie 

Het jaar 2023 had voor de spelregelcommissie (ook in 2023 

bestaande uit Richard Polman en Gerlof Bril) weer eens een 

normaler verloop. 

Tijdens het technisch weekend begin januari werd een 

spelregelavond georganiseerd en tot aan de zomer waren er op 

de derde donderdag zes avonden met spelregelvragen en 

discussies met een gemiddelde opkomst van ruim 20 

scheidsrechters. Het seizoen 2022-2023 kende daarmee negen 

rondes.  

Na het nodige rekenwerk is de uitslag op de technische dag in 

januari bekend gemaakt. Erwin Reijers (de spelregelkanjer van 

het seizoen), Ruben Bril en Gerard de Graaf vielen in de prijzen. 

Na de zomervakantie zijn we vervolgens in augustus weer 

opgestart met de nieuwe spelregels gevolgd door vier rondes in het najaar met een gemiddelde 

opkomst van bijna 21 scheidsrechters. 



 
 

 

15 
 
 

 

De spelregelcommissie is in het najaar versterkt met Erno Hannink, die de beperktere 

beschikbaarheid van Gerlof opvulde en de vier rondes na de zomer leidde. Uiteraard met steun van 

de spelregelcommissieleden. 

Gemiddeld waren er over heel 2023 op de 10 spelregelavonden bijna 21 deelnemers aanwezig. Een 

mooie opkomst. Vermeldenswaardig is nog dat Erwin Reijers en onze barman Tonny op alle avonden 

aanwezig waren.  

Jaarverslag 2023 Commissie Werving & Behoud 

Sinds geruime tijd en naar volle tevredenheid faciliteert SDO diverse KNVB cursussen en 

themabijeenkomsten. Daarnaast weten voetbalverenigingen uit de regio ook steeds vaker SDO te 

vinden om bijvoorbeeld spelregel avonden te organiseren. Behalve dat wij hiermee actief kunnen 

bijdragen aan het verhogen van het scheidsrechters gilde in onze regio en ook het kennisniveau bij 

onze zusterverenigingen verhogen, hebben we ook de gelegenheid uiting te geven aan de 

kernwaarden en activiteiten welke plaats vinden binnen onze eigen scheidsrechtersvereniging.  

Het is algemeen bekend dat Ab Brussen altijd een drijvende 

kracht achter deze activiteiten is en daarbij optreedt als 

contactpersoon namens SDO. Het is dan ook mooi om te zien 

dat de behoefte omhoog blijft gaan en het aantal activiteiten 

per seizoen blijft stijgen. Maar om dit in goede banen te leiden, 

continuïteit en kwaliteit te kunnen handhaven is het niet 

realistisch gebleken om dit bij één persoon te blijven beleggen. 

Derhalve heeft het bestuur besloten tot de oprichting in 2023 

van Commissie Werving & Behoud.  

Leden: Ab Brussen, Hans van der Sterren en Jurgen Maatkamp 

De commissie heeft zich het afgelopen jaar ingezet op wederom 

een groot aantal activiteiten, zowel binnen de SDO maar ook 

daarbuiten. Denk hierbij aan de presentaties bij zusterclubs in 

o.a. Wichmond en ’s-Heerenberg maar ook het faciliteren van 

de cursus G-scheidsrechter, verenigingsscheidsrechter (VS) en KNVB-scheidsrechter (SO3) in ons 

clubhuis. Aansluitend op deze mooie successen komt de kracht en flexibiliteit van de commissie ook 

tot uiting door -aansluitend op het mooie initiatief van ons interne buddy systeem – een groot aantal 

SDO leden de cursus KNVB Praktijkbegeleider aan te kunnen bieden.  

We zijn als commissie optimistisch gestemd en zien als doel voor komend jaar dat onze huidige 

initiatieven verder ontwikkeld en ook uitgebreid kunnen worden. De basis omvat het faciliteren van 

de KNVB cursussen maar we zullen ook inzetten op de verbetering van de informatievoorziening naar 

zusterverenigingen en het verzorgen van diverse SDO promotiematerialen. Hiermee verwachten we 

te voldoen aan de vraag waarbij zowel het werven als behouden van de huidige leden centraal kan 

staan. Daarbij danken wij alle hulp die is geweest bij ons commissie en hopen wij samen met de club 

zowel de weving als het behoud te behouden en nog meer uit te groeien als volwaardig uithangbord 

van de regio 
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Uitgevoerde en toekomstige activiteiten: 

- Faciliteren van KNVB thema bijeenkomsten  

- Faciliteren van KNVB cursus G-scheidsrechter 

- Faciliteren van KNVB cursus Verenigingsscheidsrechter (VS) 

- Faciliteren van KNVB cursus Scheidsrechteropleiding (SO3) 

- Faciliteren van KNVB cursus Praktijkbegeleider 

- Faciliteren en ondersteunen van kennisvergroting bij zusterverenigingen 

- Ondersteunen SDO leden met diverse promotiematerialen 

Slotwoord 

Met bovenstaand jaarverslag zijn steekproefsgewijs enkele mooie activiteiten uit onze vereniging 
uitgelicht. Daarbij wil ik als secretaris iedereen binnen onze vereniging bedanken voor afgelopen 
kalenderjaar en hoop dit, mede namens het gehele bestuur, te continueren richting 2024! 

Namens het bestuur, 

 
Jesper Sanders 

Secretaris SDO Doetinchem 

 

 


